

《单词百科:run-through是什么意思?run-through怎么发音?run-through的解释和用法》

英语单词run-through是什么意思?run-through怎么读?run-through怎么发音?简答网为您整理了run-through的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



run-through怎么读

run-through的读音:[r n θ ru:]

run-through的意思

1、n.贯通，从头到尾读一遍;

run-through的相关词组

1、at a run 跑着;

- 2、all through 一直地;字顺排列;历;
- 3、a run of 一阵
- 4、a dry run 干跑
- 5、burn through 焊穿;
- 6、bring through 挽救生命;
- 7、breeze through 轻松地做;
- 8、break through 突围, 突破;猛涨;攻破;
- 9、be wet through 浑身湿透;
- 10、be through with 已结束;洗手不干;
- 11、be through 结束, 友谊破裂;
- 12、barrow run 手推车道;
- 13、bank run gravel 岸砾, 采石坑砾石;
- 14、bank run 银行挤兑, 银行挤提;
- 15、cut through 穿过, 挤进;
- 16、cut and run 急忙逃走, 弃锚启航;
- 17、could you put me through to... 你能帮我接通。。。
- 18、come through with 提供所需(包括物品或人力);
- 19、come through 到达;穿过;传来;(健康)恢复;
- 20、comb through 梳理一下

run-through的近义词

- 1、drill n.钻头;练习;演戏;训练;常规;粗斜纹布;条播沟;
- 2、dry run n.演习, 排练;

- 3、overview n. 概观;总的看法;回顾, 复习;
- 4、practice n. 练习;实践, 做法;(医生或律师的)业务;惯例;
- 5、rehearsal n. 排练, 排演;彩排, 演习;复述, 详述;

run-through的双语例句

1、Small third has run through romantic city each corner, has not discovered the and botany pharmacy.

小丙跑遍了浪漫城的每一个角落, 都没发现动植物药店.

2、Please run through these names again from the top of the list.

请将这些名字从头至尾再看一遍.

3、He felt a quiver of excitement run through him.

他觉得一阵激动穿过全身.

4、Emancipating the mind and run through the infiltration of socialism with Chinese characteristics in all levels.

解放思想贯穿于渗透于中国特色社会主义的各个层面.

5、Waterways run through the whole area and finally go into Huangpu River.

便及整个区域的人工河流最后都汇入了黄浦江.

6、Occurs every twenty seconds – shared with Swat and Run Through.

每20秒发生一次 – 与猛击和疾跑穿越可同时作用.

7、The quest for a better life has run through the urban history of mankind.

对更好生活的追求贯穿了人类的城市发展史.

8、We will run through the plan before we start it.

开始实施前,我们会把计划预演一下.

9、Advocating team defense to win, to reduce injury and maintain, will run through the

entire season.

崇尚团队,防守取胜,减少伤病,保持状态,将贯穿到整个赛季.

10、Run through this article and tell me what you think of it.

把这篇文章快速浏览一遍,然后告诉我你的看法.

11、Its development has run through the whole history of the social development of Tujia nationality.

其源头,始于原始文化;其流变,贯穿于土家人的整个社会文化发展史.

12、She felt a surge of excitement run through her.

她突然觉得浑身激动.

13、This young child waited about another minute and repeated: " Mom, let's run through the rain. "

过了一会小女孩又说:“ 妈妈,我们跑出去 吧. ”

14、He run through the family fortune in a year.

他在一年之内就把家产挥霍掉了.

15、Put the coffee in the filter and let the water run through.

把咖啡倒入滤器里让水流过.

16、Strong patriotic spirit and acute insight into social phenomena run through his journalistic career.

强烈的爱国精神和对社会现象的敏锐观察贯穿于他办报的始末.

17、Could you run through the procedure, please ?

你能大概演示一下该生产过程 吗 ?

18、Father told me to unblock the pipe to let the water run through.

父亲叫我把管子打通,让水流过去.

以上是简答网为您整理的run-through怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于run-through的用法、run-through的释义、run-through的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/run-through>

